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Hei Eirik og takk for sist

Vedlagt søknad frå Lindås. Veit eg sa oppstart 2014 på fellesmøtet, men ser ut frå programmet framover at 
det er fornuftig å venta til over nyttår. Kan og vera vanskeleg å få inn fleire saker i kommunestyret før jul i ei 
tid med budsjett mm. Kommunestyret har ikkje møte i januar, dermed oppstartsvedtak først i februar. Men 
vi tjuvstartar nok litt med å få medlemmane til arbeidsgruppa på plass.

NB: Lindås gjorde mykje av denne jobben i 2008, med BOF som leiar. Vi har likevel vurdert det som 
formålstjenleg å ta ein gjennomgang av det kartet som er laga+gå ein runde med aktuelle partnarar for å sjå 
etter nye område. Dette er særleg viktig i søre enden som har stort press på utbygging, samt i området nær 
Mongstad-regionen.

Stipulert pengebehov ut over eigen innsats, er tenkt ut frå frikjøpt av dei som kjem frå frivilligheten på 
dagtid. Med såpass mange frå kommunen i gruppa, er det truleg lettast å organisera fellesmøta på dagtid.
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